



177, ECOPARC DE BERRECHID,
RR318, Commune Sidi El Mekki,
Province de Berrechid, MOROCCO

+212 521 155 055
info@borgen.ma
www.borgen.ma



BORGEN
Industries

POWDER COATING PAINTS



www.borgen.ma

PURE EPOXY

Peinture en poudre pour usage intérieur décoratif ou fonctionnel avec d'excellentes propriétés chimiques et mécaniques. Existe en plusieurs couleurs standards RAL ou personnalisées et des niveaux de brillance.

Powder coating paint for interior use, decorative and functional, excellent chemical and mechanical properties. Color choice of standard RAL and customized. Several gloss levels.



ZINC PRIMERS

Couche epoxy primaire riche en poudre de zinc permettant une résistance à la corrosion, offre de bonnes propriétés mécaniques et une bonne adhésion aux supports ferreux, aux couches de finition et durabilité.

Primer epoxy with zinc powder offering excellent resistance to corrosion, good mechanical properties and excellent adhesion to substrates, intercoat and long life.



PURE POLYESTER

Peinture en poudre pour usage architectural intérieur et extérieur, résistante aux UV, offrant des effets décoratifs, de brillance et des couleurs standard RAL et personnalisées.

Powder coating paint for interior and exterior architectural use, UV resistant, offering textured effects, gloss levels and color choice standard RAL and customized.



EPOXY POLYESTER

Peinture en poudre pour usage intérieur et extérieur, décoratif ou de protection, bonne propriétés chimiques et mécaniques. Résistant à la chaleur. Existe en plusieurs couleurs standards RAL et personnalisées ainsi que des niveaux de brillance.

Powder coating paint for interior and exterior use, decorative and protective, good chemical and mechanical properties, and heat resistant. Color choice of standard RAL and customized. Several gloss levels.



ARCHITECTURAL

Choix large de spécifications pour plusieurs applications, textures et brillance : Profils aluminium, effet bois, Candélabres, Bâtiments architecturaux, etc....

Large choice of specifications for several application, texture and gloss : Aluminium Profiles, Wood effects, Light Poles, Architectural buildings, etc....



AUTOMOTIVE

Choix large de spécifications pour plusieurs applications, textures et brillance : pièces sous capot, pièces soumises à la chaleur, armatures sièges, accoudoirs, appui-tête, etc....

Large choice of specifications for several application, texture and gloss: seat structure, parts resistant to heat, armrest, headrest, etc....

